
1. Fremlæggelse af bestyrelsens beretning  
– herunder opfølgning på arbejdet med den gældende udviklingsplan samt opfølgning på det 
arbejde, som bestyrelsen har udført på baggrund af rådsmødets tidligere beslutninger. 

Vi er en frivillig bestyrelse, der består af spejderledere, forældre, unge spejdere, formand, kasserer og 
revisor. Vi mødes ca 4 gange om året. Som regel mandage 19-21 

2023 var et spændende år med masser af spejderaktiviteter. Vi måtte skifte kasserer undervejs hvilket var 
noget udfordrende men vi er ved at være igennem.  

Udviklingsplan:  flere ledere, at fastholde tropsspejderne og seniorer, at kompetenceudvikle lederne gennem 
lederuddannelse, at styrke princippet om, at børn leder børn og at forbedre de fysiske rammer.  

Formand er med i hyttebyg-udvalget, der har til formål at forbedre de fysiske rammer. Vi har fået en god 
dialog med Kultur- og Fritidsområdet i Rødovre kommune – om hytteprojekt, fondsmidler, støtte til ture og 
hytter, samt om fritidspas-ordningen. Formanden har været med til dialogmøde om at søge kommunens 
puljemidler og fået assistance i at oprette og afrapportere disse. Formanden mangler en bedre dialog med 
teknisk forvaltning men har en aftale med Kultur- og Fritidsområdet om at der skal følges op på dette. 

Vi har en bred bestyrelse der er fint repræsenteret, men vi kunne godt bruge lidt flere forældre og unge i 
bestyrelsen.  

 

 


